
ALV_3 april 2023, Thomastjerkje, Katlijk.  

19.45- 9.45 uur - borrel en napraten tot 23.30 uur. 
 

 

 

 

 

PB: Harry Koenen (aftredend voorzitter), Jos Boelhouwer, Arjen Brandt vice voorzitter), Elsbeth 

Kuperus, Jorrit Porte, Hein Oosterhof (penningmeester), Sijtie Peckelsen Huisman (notulen). 

Gemeente: Wijkmanager en Raadsadviseur Marc Jense, wethouder Jaap van Veen. Caleidoscoop 

opbouwwerker: Jannik Louwes. Wijkbeheer Hendrik Kromkamp. PB Mildam: Herman Miedema. PB 

Oude- en Nieuwehorne: Brouwer. Politiek: mka: Poppe Hooisma (FNP).  

Leden tekenen met naam bij binnenkomst (60 mensen geteld, maar 45 tekenden bij binnenkomst). 

Enkele leden hebben afgezegd, waaronder Aly Claus van de kascommissie, Rik Visser 

(verkeerscommissie en dorpsvernieuwing), Irene Kuiper (bloembak commissie), Sies Siebenga van 

Pypskoft.  

Notulen naar Wangeci Voorzanger (_managementassistent RO team 

wijkmanagement/beleid/juridische planologie_w.voorzanger@heerenveen.nl 

 

➢ Opening door de voorzitter en welkom. Mooie opkomst. ALV start later in verband met de 

condoleance van een dorpsgenoot.  

 

➢ Ingekomen stukken: 

• Melding over snelheidsovertredingen Bisshoplaan. Het is bekend bij de Verkeerscommissie. 

PB vraagt of het dorp zelf ook wat op de snelheid wil letten. 

• Eesger Toering heeft een stuk ingezonden over de veiligheid van de Schoterlandseweg bij zijn 

huis en zijn voorstel om dit te verbeteren. Eesger krijgt ruimte om dit toe te lichten in de 

vergadering. Harry Koenen: ‘Er is vorig jaar een gezamenlijke brief van de gemeente en de 

provincie gekomen dat de Schoterlandseweg verbetert gaat worden qua verlichting, terwijl 

het nu eerder verslechterd is. Er is een werkgroep Verkeer (PB Oudehorne, provincie, politie, 

PB Mildam) waar Katlijk niet bij is gevraagd. PB wil ook de inbreng van Katlijk hierin. Dat is 

ook gecommuniceerd NA de start met de werkgroep verkeer. Die inbreng ging over het terug 

brengen van de snelheid op de Schoterlandseweg. Dat is ingebracht door de werkgroep. 

Enkele jaren geleden was er door PB Katlijk al een aanvraag daartoe in behandeling genomen 

door de provincie en daar is op geantwoord overeenkomstig nu weer geantwoord is en dat 
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de provincie met het aangekondigde groot onderhoud dat nog wel een paar jaar kan duren 

de snelheid op de Schoterlandseweg weg zou willen verlagen van 80- naar 60 km per uur, 

echter daar is wel een Besluit van GS voor nodig. Die beslissen. De weg is van de provincie. In 

het door PB Katlijk gehouden overleg met de werkgroep verkeer vwb de verlichting blijkt bij 

monde van Bonne Schokker (van PB Oude-Nieuwehorne) dat ze zich collectief met de PB's 

Oude-Nieuwehorne, Hoornsterzwaag, Mildam en Katlijk willen bezinnen op eventuele 

alternatieven. Er loopt een procedure van 1 klager. Deze procedure afwachten. Katlijk erkent 

dat doorgetrokken strepen in en bij met name de bochten van de Schoterlandseweg de 

veiligheid ten goede kan komen. Echter daarbij is ivm een aanvraag overleg door PB Katlijk 

met de eigen verkeerscommissie Katlijk nodig, hetgeen op korte termijn zal gebeuren’. 

Eesger wordt verteld dat dit op de agenda staat en op voorstel aan Eesger of zijn mail als 

afgehandeld kan worden beschouwd, antwoordt hij akkoord te zijn.  

 

➢ Notulen. ALV 2022, per bladzijde. Gemeente wil de notulen van 2022 en het algemeen 

jaarverslag graag hebben. Wilco Adema heeft een vraag over het financieel jaarverslag van 

2021. Na overleg met Adema wordt hiervan afgezien. Notulen goedgekeurd en ondertekend.  

 

➢ Financieel jaarverslag door Hein Oosterhof. Wilco Adema: wanneer is de toezegging van de 

4000 euro schenking gedaan? Antwoord in 2021. Edmee Schepens stelt een vraag die meer 

bij de rondvraag past. Geen vragen bij en over de begroting voor 2023. Kascommissie: Jan 

Dol en Alie Claus aftredend. Twee nieuwe personen: Wilco Adema en Eesger Toering.  

➢ Aftredend Harry Koenen. Arjen Brandt als vice voorzitter dankt de voorzitter voor zijn werk 

de afgelopen jaren met een persoonlijke toespraak en een cadeaubon. Van de gemeente 

twee toegangskaarten Posthuis. Er is geen nieuwe voorzitter benoemd omdat deze vacant is. 

De oplossing is momenteel een roulerend voorzitterschap.  

 

➢ Presentatie terugblik en vooruitblik via PowerPoint: Sijtie Huisman via de beamer van het 

tjerkje ( moet in de megaschijf).  

 

 

➢ Commissies aan het woord.  

• Dorpshelp. Grietje Kooistra, M. de Bruin treedt af, 10 jarig bestaan. De nieuwe folder is goed 

ontvangen; PB bedankt voor de bijdrage, Oranjefestijn ook bedankt voor de schenking. 

Vraag: zoeken een nieuw contactpersoon.  

• Verkeer / Dorpsvernieuwing. Jan Mulder. Speerpunt is de herinrichting WAN. Ideeën: 

optische versmallingen, nadruk op 60 km kan beter, verhoogde plateaus om de snelheid er 

uit te krijgen, as verspringingen. De zijweg WAN 18-29 (Nachtegaal/ Patrimonium) heeft ook 

last van het verkeer. Kruising graag ook aanpakken met de Hoogeveenseweg/ Bospad. De 

uitritten van de boerenerven kunnen verbetert zodat de weg niet stuk gereden hoeft te 

worden. Marc Jense: alleen de WAN, niet de kruising en geen nummer 18-29.  

• Lopers voor rollers. Ida Bredewoud. Na 4 jaar weer een hele dag wandelen met de 

rolstoelen, op 31 mei 2023. Er zijn nog vrijwilligers nodig en aan de leden wordt gevraagd of 

er nog rollers zijn die meewillen.  

• Energie: Arjen Brandt samen met Herman Miedema. De energie groep heeft een oproep 

gedaan aan de PB Katlijk en Mildam leden of er nog behoefte is. Hier zijn geen reacties op 



gekomen, de energie groep blijft daarom latent. Lid Eesger Toering stelt een energie 

collectief voor. Dit gaat de energie groep bestuderen. 

• Speelplek: Sanne Jacobi en Ellis Schaap: de speeltoestellen bij het veldje aan de Kerkelaan 

zijn afgeschreven. Hier moeten nieuwe voor komen en men is in gesprek met de gemeente. 

Niet twee, maar één plek om te spelen en de commissie stelt het veldje aan de Kerkelaan 

voor. Marcel en Roelie Lijzenga van de Klepelslag vinden de Klepelslag veiliger en pleiten 

voor deze speelplek. Er is een overleg met de gemeente op 1 mei 2023 waarin de speelplek 

besproken wordt met deze betrokkenen. Vraag uit de zaal: wat is Jan Raap? Elsbeth Kuperus: 

het is voor schoolkinderen om hen te leren hoe groente en fruit groeit.  

• Bloembakken. Irene Kuipers zegt toe de bloembakken dit jaar weer te vullen en water te 

geven. Er zijn nog een paar leden bij de bloembakken commissie.  

• Klokkenluiders: Elsbeth Kuperus. Het dorp Katlijk is één van de drie dorpen die dit nog in ere 

houdt. Op de bar ligt een formulier waar dorpsgenoten hun kunnen aanmelden voor de 

cursus kloklieden.  

• Pypskoft: voor jong en oud op woensdagmiddag van 10-12 uur, in de voetbalkantine, met 

soep na.  

• Noodfonds: Harry Koenen en Jannik Louwes van Caleidoscoop maken dorpsgenoten erop 

attent dat er een noodfonds is voor mensen die de eindjes niet meer aan elkaar kunnen 

knopen. Dit staat ook op de site van de Raaptepper.  

• Raaptepper. Jos: verder geen mededelingen, het loopt.  

• Archief Katlijk. Eesger Toering krijgt 10 minuten het woord om uit te leggen dat hij 

genealogie sites wil koppelen, het archief wil digitaliseren. Hiervoor zoekt hij hulp.  

 

➢ Mededelingen van de gemeente: Marc Jense. Op 24 april spreekt de gemeente over de 

maatregelen die op de WAN weg worden gedaan. Hierbij komt ook de subsidie voor het 60 

km bord aan de WAN aan de orde. Nogmaals: de kruising Boslaan/ Hoogeveenseweg wordt 

niet meegenomen en de WAN nummers 18-29 ook niet (Nachtegaal/ Patrimonium).  

 

➢ Rondvraag.  

• Harry Sikkema: toename van verkeer in beide richtingen in de Bisschoplaan, wat wordt daar 

aan gedaan? Marc Jense: we nemen dit ook mee op de 24e april a.s.  

• Edmee Schepens: doet het woonparkje Oranjestins wel mee met Katlijk? Antwoord: jazeker, 

ook met flyeren wordt dit nooit overgeslagen.  

• Adsje de Vries: wanneer wordt er iets een het te harde rijden gedaan op de 

Hoogeveenseweg en wanneer wordt de kruising aangepakt met de WAN? Antwoord van de 

gemeente; nog niet, het kan niet allemaal in 1x.  

• W. Adema: Is het PB opgevallen dat er plastic bloemen verwerkt waren in de krans voor de 

gevallenen van WO2 tijdens de 4 mei 2022 herdenking?’’ Antwoord: ja dat is bekend, door 

tijdgebrek konden er geen verse bloemen worden verwerkt.  

• Edmee Schepens: is het de leden bekend dat de wet AVG geldt? Antwoord: dit is bekend. Het 

is een meteen een brug naar het archief van Katlijk wat Eesger Toering opzet. Ook hier wordt 

rekening gehouden met de AVG, al geldt die alleen voor levende personen.  



Voor de pauze: deel 1 van de pub quiz, na de pauze deel 2 en 3. Volgens de aanwezige leden maakt 

de pub quiz deel uit van een geslaagde ALV vergadering. Bar personeel: Jorrit Porte en Baukje 

Koenen. Quizmaster: Hein Oosterhof. Aankleding en drinken: Elsbeth Kuperus. Bar halen en brengen: 

Jorrit Porte en Arjen Brandt. Koffie en thee: vrijwilligers Thomastsjerkje.  

 

 

 

 

 

 

 

 


